
Društvo za gospoDarjenje na travinju slovenije 
 
 
Poročilo o delu društva v letu 2013 (obdobje med skupščino 2012 in skupščino 2013) 
 
Društvo za gospodarjenje na travinju Slovenije (DTS) je bilo v navedenem obdobju običajno 
aktivno. Našteta dela so razvrščena kronološko. 
 
Vodstvo društva je naslovilo na Kmetijsko gozdarsko zbornico Slovenije (KGZS) predlog za 
raziskovalno in strokovno sodelovanje med KGZS in DTS, s katerim naj bi prispevali k 
reševanju problemov v travništvu in pašništvu ter pri pridelovanju koševin. Kljub načelnemu 
strinjanju s potrebo po izvajanju demonstracijsko-raziskovalnih poskusov je KGZS navedeni 
predlog zavrnila. Predlagala je, da se preuči možnosti za pridobitev finančnih sredstev za 
tovrstne aktivnosti iz Programa razvoja podeželja 2014-2020. 
 
V zvezi z izdajanjem revije Naše travinje je vodstvo društva pridobilo informacijo o možnosti 
vključitve le-te v obliki priloge v revijo Kmetovalec, ki jo izdaja Kmetijska založba. Ta je v 
odgovoru zapisala, da bi Naše travinje lahko izhajalo kot priloga v Kmetovalcu in sicer v 
majski ali novemberski številki. S tem bi odpadli stroški, vezani na oblikovanje, tiskanje in 
razpošiljanje revije, uredniško delo pa bi še naprej brezplačno opravljal predsednik društva. 
 
Upravni odbor DTS se je sestal sredi leta. Poleg formalnih zadev je razpravljal o pripravi in 
izdaji revije Naše travinje in izvedbi letne skupščine s posvetom. V zvezi z revijo je odločitev o 
njeni pripravi in obliki izida prepustil skupščini. Predlagal je, da se letošnja skupščina s 
strokovnim posvetom izvede na škofjeloškem območju. Na posvetu naj bi največ pozornosti 
namenili pripravi in vlogi sena pri prireji mleka. 
 
Na pobudo in s sodelovanjem Jožeta Verbiča je vodstvo društva pripravilo dva ukrepa s 
področja travništva za 'Operativni program za izvajanje resolucije o strateških usmeritvah 
razvoja slovenskega kmetijstva in živilstva do leta 2020'. Za ta program je opredelilo tudi 
vlogo travništva in pridelovanja krme za slovensko živinorejo in druge ekosistemske storitve. 
Ukrepa se imenujeta: (I) izdelava priporočenih tehnologij rabe travinja in (II) izdelava 
ureditvenih načrtov za degradirano travinje. 
 
Skupščina DTS in posvet sta letos potekala na Martinjem Vrhu pri Železnikih. Ker bo zapisnik 
skupščine zajel vse o razpravah in sklepih, naj v tem dokumentu omenim samo posvet in 
ogled kmetije. Na posvetu je bilo v uvodu predstavljeno stanje s problemi v travništvu in pri 
pridelovanju krme na območju KGZS – Zavoda Kranj. Osrednji del posveta se je nanašal na 
sušenje sena na travniku in v kondenzacijski sušilnici ter na vplive sena (mrve) na kakovost 
mleka. Srečanje društva je bilo zaključeno z zelo zanimivo razlago in ogledom 
kondenzacijskih sušilnic na kmetiji Benedičič. 
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